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VZZM 18 (14. 4. 2025) 

Zveřejněna upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních 

údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění 

 

Zápis č. 18       

z veřejného zasedání zastupitelstva města Velešín konaného dne 14. 4. 2025 

Přítomni: Jaroslav Bartizal, Ing. Petr Falc, Jan Havel, Karel Klein, Mgr. Jakub Kothánek, Ing. Jana 

Německá, Mgr. Iva Olšanová, Jiří Růžička, Ing. Petr Skřivánek, Ing. Pavel Trajer, Ing. Petr Vágner, 

Milan Vlažný 

Omluven: Ing. Karel Krejčí, Jan Petr   

Začátek: 17.35 hodin   

Konec: 20.30 hodin  

Příchod: Ing. Pavel Trajer 17.41 hodin, Mgr. Jana Janáková 18.42 hodin  

Program 

1. Zahájení  

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu     

3. Schválení programu jednání 

4. Námitky k zápisu ze 17. VZZM    

5.      Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady  

6. Schválení celoročního hospodaření města a závěrečného účtu za rok 2024 

7.  Schválení účetní závěrky za rok 2024 

8. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu  

9. Obecně závazná vyhláška o stanovení obecného systému odpadového hospodářství 

10. Žádost o odkup pozemku p. č. 882/36 v k. ú. Velešín 

11. Žádost o směnu části pozemku p. č. 8/1 k. ú.  Velešín 

12.  Žádost o individuální dotaci na kulturní akci k 90. výročí FC Velešín z. s.  

13.  Záměr směny části pozemku p. č. 1756/20 a částí pozemků p. č. 1501, p. č. 1504, p.č.1505, p. 

č. 1507, p. č. 1814/1, p. č. 14972/27, vše k. ú. Velešín (cyklostezka Velešín-Velešín Nádraží) 

14.  Obecně závazná vyhláška města Velešín, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 4/2024 

o čistotě veřejných prostranství a veřejném pořádku a obecně závazná vyhláška č. 2/2011 o 

stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitosti 

15. Zápis č. 1 a 2 finančního výboru  

16.  Zápis č. 2 kontrolního výboru  

17. Různé  

 

1. Zahájení 

Ing. Vágner zahájil zasedání a přivítal zastupitele a občany v obecenstvu. 

 

2. Určení jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

Zapisovatel: Lucie Foitlová  

Ověřovatelé zápisu: Jan Havel, Jiří Růžička  

 

3. Návrh programu jednání 

Ing. Vágner – program dnešního zastupitelstva byl vyvěšen na úřední desce. Pokud nemá nikdo návrhy 

pro jeho doplnění, přistoupíme k hlasování.  

 

Pro: 11 

(Bartizal, Falc, Havel, Klein, Kothánek, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Návrh programu jednání byl schválen 

 

4. Námitky k zápisu ze 17. VZZM  

Ing. Vágner – dalším bodem jsou námitky k poslednímu zápisu zastupitelstva. Má někdo nějaké? Žádné 

nejsou, tak můžeme přejít k dalšímu bodu.  
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5. Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady  

Ing. Vágner – má někdo připomínky k zápisům rady? 

Ing. Německá – já mám dotaz k bodu 1092/65/67. Jedná se o spádovost Zvíkova pod MŠ ve Velešíně. 

Chci se zeptat o kolik dětí by šlo?  

Ing. Vágner – v minulosti nám byla Krajskou hygienickou stanicí snížena kapacita školky na 167 dětí. 

Dnes máme po všech přestavbách a přístavbách kapacitu 191. Školka je dnes naplněná po strop. Nyní 

nemáme smlouvu o spádovosti s žádnou obcí. Pokud bychom tak učinili, mohlo by se stát, že bychom 

museli přijmout děti ze spádových obcí na úkor místních dětí, a to nechceme. Z tohoto důvodu jsme 

k tomu nepřikročili. Tato žádost byla od fyzické osoby, ne od obce. Pokud po zápisu budou volná místa 

ve školce, dají se nabídnout dětem, které nemají trvalý pobyt ve Velešíně.  

Mgr. Kothánek – bylo by dobré říci, že nespádovost by měla v první řadě řešit daná obec a ne 

jednotlivci.. Ke smlouvě o spádovosti můžeme přistoupit, až budeme vědět, že zajistíme místa nejprve 

pro naše děti. Po podpisu smlouvy už není cesty zpět a spádové děti mají stejná pravidla pro přijetí jako 

velešínské.  

Ing. Německá – pak mám ještě dotaz na bod z rady 68. Tady je ohledně vyhlášky o odpadovém 

hospodaření. Rada ukládá připravit ceník pro zapojení podnikatelů do systému odpadového 

hospodaření. Oni do teď nebyli zapojeni podnikatelé? 

Růžička – nebyli, naše vyhláška to neumožňovala. Každý podnikatelský subjekt má mít vlastní smlouvu 

o vyvážení komunálního odpadu a měl by vést evidenci odpadového hospodářství. My jsme do vyhlášky 

zavedli tu možnost, že se můžou zapojit do odpadového hospodaření města a tím by se vyhnuli evidenci 

tříděných komodit odpadu, která je daná ze zákona.  

 

   

6. Schválení celoročního hospodaření města a závěrečného účtu za rok 2024 

Ing. Vágner – podklady jsou dostupné na webových stránkách města, na úřední desce pod názvem 

„Návrh závěrečného účtu města Velešín za rok 2024“ + „Zpráva o výsledku přezkumu hospodaření“ + 

„Zpráva o výsledku inventarizace“. Obsahují údaje o hospodaření města a příspěvkových organizací, 

také o provedených kontrolách města a příspěvkových organizací, a výsledky inventarizace. Zatím 

nepřišly žádné dotazy. V případě potřeby se můžete obrátit na mě, vedoucí ekonomického odboru, 

popřípadě členy finančního výboru.  

https://www.velesin.cz/zpravy-8/uredni-deska/ 

Mgr. Kothánek opustil zasedání.  

Usnesení č. 06/18 

Zastupitelstvo města schvaluje celoroční hospodaření města a závěrečný účet za rok 2024 včetně 

Zprávy o přezkumu hospodaření za rok 2024, a to bez výhrad. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 11 

(Bartizal, Falc, Havel, Klein, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

7. Schválení účetní závěrky za rok 2024 

Ing. Vágner – Podklady jsou dostupné na webových stránkách města, na úřední desce ve stejném bodu 

jako podklady pro závěrečný účet (viz bod č. 6).  

Základními dokumenty jsou rozvaha a výsledovka města, a příloha k účetní závěrce (obsáhlé informace 

o inventarizaci, úvěrech, účetních postupech a vybraných položkách rozvahy a výsledovky). Zatím 

nepřišly žádné dotazy, v případě potřeby se obraťte na mě, vedoucí ekonomického odboru, popř. členy 

finančního výboru.  

https://www.velesin.cz/zpravy-8/uredni-deska/  

https://www.velesin.cz/zpravy-8/uredni-deska/
https://www.velesin.cz/zpravy-8/uredni-deska/
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Usnesení č. 07/18 

Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku sestavenou ke dni 31. 12. 2024 včetně výsledku 

hospodaření města za účetní období 2024 v předloženém znění. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 11 

(Bartizal, Falc, Havel, Klein, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

Mgr. Kothánek opět přítomen na zasedání. 

 

8. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 

Ing. Vágner – vyhláška byla součástí materiálů. Oproti jiným letům se příliš nemění a obsahuje tradiční 

akce města i soukromých subjektů. Vyjádření odboru dozoru a kontroly je souhlasné. 

Usnesení č. 08/18 

Zastupitelstvo města schvaluje vyhlášku o nočním klidu. 
Bod se nesleduje       Z. starosta 

Hlasování o usnesení 

Pro: 12 
(Bartizal, Falc, Havel, Klein, Kothánek, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

9. Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

Ing. Vágner – vyhláška byla součástí materiálů. Vyjádření odboru dozoru a kontroly je souhlasné, 

doporučují jen formální jazykové úpravy, které v textu vyhlášky před vložením do sbírky právních 

předpisů zohledníme.  

Nejdůležitější změnou je možnost zapojení podnikatelů do systému odpadového hospodářství – plasty, 

papír, sklo. Navazuje v povinnosti třídění na dosud platnou vyhlášku. Spolupracujeme s panem 

Peroutkou na vytvoření ceníku pro podnikatelské subjekty. 

Usnesení č. 09/18 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku o stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství. 

Bod se nesleduje       Z. starosta 

Hlasování o usnesení 

Pro: 12 

(Bartizal, Falc, Havel, Klein, Kothánek, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

10. Žádost o odkup části pozemku p. č. 882/36 v k. ú. Velešín 

Ing. Vágner – žadatel je nepřítomen. Žadatel bude stavět rodinný dům na přilehlé parcele p.č. 851/10. 

Vyznačenou část pozemku p.č. 882/36 využije jako příjezd a součást stavební parcely. Bude zachován 

dostatečný prostor kolem silnice kolem domu č.p. 86 i kolem příkrého betonového chodníčku 

opatřeného zábradlím nad potokem. Žadatel dodal zákres zaměření v terénu, předběžná plocha odkupu 

je 41 metrů. Zatím je jen zaměřeno v terénu, není geometrický plán. Pokud o prodeji budeme uvažovat, 

je nutné nejprve schválit záměr prodeje části pozemku, připravit geometrický plán, odhadnout cenu a 

připravit smlouvu o prodeji.  
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Usnesení č. 10/18 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 882/36, k.ú. Velešín o výměře cca 

41 metrů čtverečních a ukládá záměr zveřejnit. 

Bod se sleduje       Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 12 

(Bartizal, Falc, Havel, Klein, Kothánek, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

11. Žádost o směnu části pozemku p. č. 8/1 k. ú.  Velešín  

Ing. Vágner – návrhem je, že město smění část svého pozemku p.č. 8/1 (po oddělení označeno jako 

8/76) za část pozemku žadatele p.č. 1810/7 (po oddělení označeno jako 1810/9). Na nově odděleném 

pozemku se nachází šachta vodovodu a vyúsťuje zde průchod mezi ploty hřiště ZŠ a plotem zahrádek. 

Žadatel využije část pozemku 8/1 jako zahradu. Město zároveň připravuje koridor pro stezku od 

skateparku do Sídliště a potřebuje majetkoprávně dořešit určitě mj. pozemek 8/37 a 1810/1, ale i další 

směrem na sever, které v koridoru stezky jsou. Žadatel měl do budoucna zájem o odkup části pozemku 

označené jako p.č. 8/77.  

Pokud zastupitelé směnu schválí, tak nejprve formou záměru. Pak se zpracuje geometrický plán a 

připraví smlouva. Ta bude znovu zastupitelstvem projednána.  

Ing. Trajer – můj názor je, že bychom měli tu směnu vyřešit najednou a směnit pozemek tak, aby 

průchod pro pěší byl co nejméně klikatý.  

  

Usnesení č. 11/18 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr směny části pozemku p.č. 8/1, k.ú. Velešín o výměře cca 69 

metrů čtverečních, majitelem město Velešín, a části pozemku p.č. 1810/7, k.ú. Velešín, o výměře 

cca 69 metrů čtverečních, majitelem XY, a ukládá záměr zveřejnit.    

Bod se sleduje       Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 11 

(Bartizal, Falc, Havel, Klein, Kothánek, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Vágner, Vlažný) 

Proti: 1 

Trajer  

Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

12. Žádost o individuální dotaci na kulturní akci k 90. výročí FC Velešín z. s. 

Ing. Vágner - předmět žádosti je v materiálech. Žadatel již podal žádost o dotaci na provoz oddílu, rada 

města schválila podporu ve výši 236 250,-Kč na účely: nájemné, startovné, materiál – dresy, míče, 

branky, výbava, úhradu energií, reprezentaci a propagaci města, na úhradu nákladů na cestovné 

rozhodčích a delegátů a opravy a údržbu sportovního areálu, náklady na správce. 

Toto je nová žádost na oslavy výročí 90 let od založení oddílu.  

Výstupem dnešního jednání zastupitelstva je stanovení výše podpory této akce a její formy, a to dar nebo 

dotace. 

Předmětem dotace, pokud bude zastupitelstvem podpora schválena, by bylo technické vybavení,  stage, 

odměny pro umělce a hosty, zajištění bezpečnosti a dalších organizačních záležitostí. 

Žádají o 85 000,-Kč, celkové náklady na akci jsou 204 000,-Kč. Požadují 41 % z celkových nákladů  

Ing. Skřivánek – je to docela velká částka, můj názor je, že by spolek měl dělat akci v takovém rozsahu, 

na kterou finančně dosáhne.  

Ing. Trajer – za mě bych to určitě podpořil. 
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Ing. Vágner – první otázkou je, zda do předmětu dotace dáme všechny výše zmíněné položky. Druhou 

otázkou je, zda to bude forma daru nebo dotace. Já bych navrhoval dotaci, která je zúčtovatelná. Poslední 

je částka. Za mě bych navrhoval 70. 000,-. Pokud má někdo jiný návrh?  

Příchod p. Janáková 18.42 

Ing. Falc – já podávám protinávrh 80.000,-. 

Ing. Vágner – tak že hlasujeme podle jednacího řádu nejprve o protinávrhu pana Falce. A to o částce 

80.000,-. 

Hlasování o protinávrhu  

Pro: 9 
(Bartizal, Falc, Havel, Janáková, Klein, Kothánek, Olšanová, 

Růžička, Trajer) 

Proti: 0  Zdr.: 4 

Německá, 

Skřivánek, Vágner, 

Vlažný 
Protinávrh byl schválen 

 

Usnesení č. 12/18 

a) zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace pro FC Velešín, z.s. ve výši 80.000,- Kč na akci 

oslavy 90 let založení oddílu. 

b) zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace mezi FC Velešín, z.s. (příjemce) a 

městem Velešín (poskytovatel). 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 12 
(Bartizal, Falc, Havel, Janáková, Klein, Kothánek, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner) 

Proti: 0  Zdr.: 1 

Vlažný 

Usnesení bylo schváleno 

 

13. Záměr směny části pozemku p. č. 1756/20 a částí pozemků p. č. 1501, p. č. 1504, p.č.1505, p. č. 

1507, p. č. 1814/1, p. č. 14972/27, vše k. ú. Velešín (cyklostezka Velešín-Velešín Nádraží) 

Ing. Vágner – další krok pro přípravu pozemků pod budoucí stezkou Velešín-Velešín nádraží. Proběhlo 

jednání s majiteli výše uvedených pozemků. Město je majitelem pozemku p.č. 1756/20 a jeho cca 1500 

metrů2 směníme za části pozemků ostatních majitelů, přičemž se změní hranice  dotčených pozemků, 

aby se výměra pozemků nezmenšila. Část pozemku 1497/27 a celý 1814/1 (p. XY) směníme za část 

pozemku 1756/20 (město). Původní část pozemků p. XY pak použijeme na směnu části pozemků 1501 

+ 1504 + 1505 +1507. Dalším krokem je příprava smlouvy směnné.  

Usnesení č. 13/18 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr směny části pozemku p.č. 1756/20, k.ú. Velešín za části 

pozemků p.č. 1501, p.č. 1504, p.č.1505, p.č. 1507, p.č. 1814/1, p.č. 1497/27, vše k.ú. Velešín, dle 

přílohy. 

Bod se sleduje       Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 13 
(Bartizal, Falc, Havel, Janáková, Klein, Kothánek, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0  

Usnesení bylo schváleno 
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14. Obecně závazná vyhláška města Velešín, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 4/2024 

o čistotě veřejných prostranství a veřejném pořádku a obecně závazná vyhláška č. 2/2011 o 

stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitosti 

Ing. Vágner – město v současné době komunikuje s ministerstvem vnitra nad obsahem obecně 

závazných vyhlášek, kdy v poslední době došlo k novelizacím zákonů, popř. rozhodnutím správních 

soudů a MVCR spolupracuje s obcemi na aktualizaci vyhlášek. Probíhá po celé republice.  

Do příštího zasedání zastupitelstva, což je 23. 6. 2025, bychom měli být schopni finalizovat všechny 

vyhlášky.  

Ministerstvo od provedení kontroly vždy dá lhůtu na opravu a schválení a do té doby doporučují 

vyhlášky zrušit. Aktuálně nám prověřili OZV o čistotě veřejných prostranství a o stanovení koeficientu 

pro výpočet daně z nemovitosti.  

Ve staré vyhlášce o koeficientu daně z nemovitosti máme nesprávně uvedený koeficient. Zrušení 

vyhlášky o stanovení koeficientu znamená, že stát vybere v roce 2025 ve Velešíně daň podle základních 

koeficientů stanovených novelizovaným zákonem. Město koeficienty částečně může a nemusí korigovat 

místním koeficientem, ale nejdříve od 1. 1. 2026, pokud vyhlášku schvalovat budeme.  

Zrušení vyhlášky o čistotě veřejných prostranství neznamená zhoršení stavu veřejných prostor, protože 

lze postupovat při kontrole a postizích podle zákona (zejména zákona č. 251/2016 Sb., o některých 

přestupcích).  

S MVCR jsme dohodnuti na zrušení zatím dvou vyhlášek, což se provede schválením zrušovací 

vyhlášky. 

Usnesení č. 14/18 

Zastupitelstvo města schvaluje vyhlášku, kterou se ruší obecně závazná vyhláška č. 4/2024, o 

čistotě veřejných prostranství a veřejném pořádku ze dne 16.12. 2024 a obecně závazná vyhláška 

č.2/2011, o stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitých věcí ze dne 16.5. 2011. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 13 
(Bartizal, Falc, Havel, Janáková, Klein, Kothánek, Německá, Olšanová, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

15. Zápis č. 1 a 2 finančního výboru 

Ing. Německá – v zápise jedna je také chyba a poprosila bych o opravu data. Jinak k zápisu nic nemám. 

Na druhé schůzce finančního výboru jsme se zabývali plněním příjmů a výdajů za rok 2024. Daňové 

příjmy jsou 88 milionů oproti roku 2023, je to o 2,5 milionu méně. Nedaňové příjmy jsou něco přes 35 

milionu, a to je plus 4,5 milionu oproti roku 2023. Celkem příjmy jsou po konsolidaci o 2 miliony vyšší 

než v roce 2023. Výdaje běžné jsou o 2 miliony vyšší než loni. Kapitálové výdaje jsou o 10 milionu 

vyšší než loni. Výdaje celkem po konsolidaci 112 a půl milionu, to je plus 11 milionů. Výsledek 

hospodaření běžného účetního období je 20. 711. 000,-   

Dále jsme se zabývali stavem pohledávek nájemného za byty. Tam 218.000,- týká se tří nájemníků. 

Všichni nájemníci mají už výpověď a řeší se to prý soudně.   

V dalším bodě jsme se zabývali společností U Zlaté Podkovy s.r.o., tam byla v roce 2024 poskytnuta 

dotace ve výši 4,5 milionu. Z toho neinvestiční byla 1,4 milionu, která byla proinvestovaná celá. Ta 

investiční byla 3,1 milionu a tam byla profinancována jen částka půl milionu a zbytek bylo vráceno na 

účet města. 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis č. 1/2025 a zápis č. 2/2025 ze schůze finančního výboru.  

 

16. Zápis č. 2/2025 kontrolního výboru  

Klein – jsou průběžně kontrolována usnesení rady a zastupitelstva města. To samé objednávky. 

Tentokrát jsme kontrolovali knihy jízd. Za mě takto všechno k zápisu kontrolního výboru.  

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis č. 2/2025 ze schůze kontrolního výboru.  
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17. Různé 

Vágner: Nově jsou na webu akce z rozpočtu na rok 2025: https://www.velesin.cz/mesto-41/rozpocet-

mesta/  

Nově je na webu rozdělení agend mezi starostu a místostarostu – základní orientační rozcestník: 

https://www.velesin.cz/mestsky-urad-10/organizacni-struktura/  

Dětský den: 30. května na louce pod poštou. Spolky se hlásí s účastí do KIC.  

 

Informace o projektech:  

Rekonstrukce Budějovické: Odloženo na jaro 2026; kraj potřeboval vypsat výběrové řízení na 

zhotovitele povrchů a potřeboval k tomu rozpočet naší stavby – i při urychlení prací nad rámec původně 

uzavřené smlouvy projekční firma nestihla tento rozpočet připravit, smluvně je lhůta zpracování 

prováděcí dokumentace (3 měsíce) navázána na termín vydání pravomocného stavebního povolení, to 

bylo 26. 2. 2025. 

Spolkový dům: zahájeny práce na dokumentaci pro provedení stavby. Podepsána smlouva s dotační 

agenturou na hledání vhodného dotačního titulu.  

Cyklostezka Velešín – Nádraží: Připravujeme výkupy/směny pozemků. Nyní probíhá výběrové řízení 

na projekční firmu.  

Zeleň na školní hřiště + ulice U Přehrady: Nyní probíhá výběrové řízení na dodavatelskou firmu. 

Realizace do 31. 12. 2025. 

Skatepark: Zhotovitel vybrán, U/U studio s.r.o. Probíhají projekční práce, dne 16. 4. 2025 schůzka na 

místě samém. Předpoklad realizace 2026.  

Park Lazeček (pod koupalištěm): projektová dokumentace hotová, čekáme na vydání stavebního 

povolení. Předpoklad podání žádosti o dotaci na podzim 2025 spolu s dalšími lokalitami, kde se bude 

upravovat zeleň. Realizace podzim 2025/jaro 2026.  

Vnitroblok Sídliště: nyní probíhá výběrové řízení na dodavatelskou firmu. Realizace do 31. 12 .2025. 

Zároveň se připravují podklady pro celkovou obnovu dětského hřiště + zeleně.  

Průchod kolem Správy majetku: Nyní probíhá výběrové řízení na dodavatelskou firmu. Realizace do 

30. 9. 2025. 

Louka pod poštou: dokončuje se projektová dokumentace pro chodníky a parkovací stání. Projektová 

dokumentace pro zeleň bude do 31. 7. 2025. 

Průchod (stezka) od Sídliště k Layeráku: Poptán dodavatel za účelem dodání cenové nabídky. Pokud 

se stihne, projedná rada 23. 4. 2025. Předpoklad realizace do 31. 12. 2025. 

Rekonstrukce Šumavské ulice (Žabárna): objednáno zhotovení studie.  

Rekonstrukce náměstí: připravujeme architektonickou soutěž na rekonstrukci náměstí. Spolupráce mj. 

s MAS Pomalší, p. Měkotovou – celkem tři akce pro veřejnost. První se koná 24. 4. 2025 od 14:00 do 

18:00 na náměstí, kde občané mohou probrat, co jim na náměstí chybí nebo postrádají. Přes komunikační 

kanály města bude distribuován dotazník.  

Obnova schodišť Sídliště č.p. 460-462: objednáno, zhotovení do 30. 6. 2025. 

 

 

https://www.velesin.cz/mesto-41/rozpocet-mesta/
https://www.velesin.cz/mesto-41/rozpocet-mesta/
https://www.velesin.cz/mestsky-urad-10/organizacni-struktura/
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Ve Velešíně 22. 4. 2025 

 

Zapsala: Lucie Foitlová                 Ověřil: Jan Havel    
                             
                                                                               Jiří Růžička  

 


